

《《封神第一部:朝歌风云》定档7月20日，娜然饰妲己》

商纣时期，纣王荒淫无道、偏宠妲己，天下大乱，四处纷争不断。《封神第一部》就是以这个时期为背景，描述了一个跌宕起伏、震撼人心的神话故事。这部剧是乌尔善导演携十年磨一剑精心制作，已经定档于7月20日上映。

剧情简介

Creation of The Gods: Kingdom of Storms is loosely adapted from the Ming Dynasty (1368-1644) novel Fengshen Yanyi (The Investiture of the Gods), an epic that blends history and mythology to retell the story — set approximately 3,000 years ago — of how Ji Fa, a righteous lord, leads a rebellious army to overthrow King Zhou, a notorious tyrant, indulging in debauchery and indiscriminate killing.

《封神第一部:朝歌风云》是根据明代小说《封神演义》大致改编的，该史诗将历史和神话融合，复述了大约3000年前的故事，讲述了正直公正的君主姬发领导反叛军队推翻荒淫无道、肆意滥杀且臭名昭著的暴君纣王的故事。

The project was initiated a decade ago and it took five years to develop the script. The production involved a total of 8,000 people and cost a staggering 3 billion yuan (\$417.3 million).

十年前，这部电影启动，耗时五年才开发完剧本。这部电影共有8000人参与，耗资30亿元人民币(417.3万美元)。

With ethnic Mongolian director Wuershan at the helm, the movie stars Chinese American actor Kris Phillip, better known domestically by his Chinese name Fei Xiang, as King Zhou, and features young actor Yu Shi in the role of Ji, the rebellious lord.

这部电影由蒙古族导演乌尔善执导，由美籍华裔演员克里斯·菲利普(国内更为人熟知的是他的中文名字费翔)扮演纣王，年轻演员于适饰演姬发这个反抗君主的角色。

《封神第一部：朝歌风云》妲己扮演者是谁？

Many TV dramas and films based on the story of the Creation of The Gods have been produced in China, as well as various versions of Daji, a character that has always been a topic of discussion.

国内拍过很多版以封神为题材的电视剧和电影，也出现过很多版的妲己。妲己一直以来都是人们津津乐道的一个人物。

In Creation of The Gods: Kingdom of Storms , the role of Daji is played by newcomer actress Naran, who is of Chinese-Russian heritage. She does not fit the image of a classical beauty that people have in mind, which has become a point of criticism for this film.

《封神第一部：朝歌风云》中妲己的扮演者是新人演员娜然，娜然是中俄混血，和人们印象中的古典美人不符，是这部电影中的一个槽点。

However, Naran's style in the film showcases a seductive and enchanting appearance, which still has its own appeal.

不过，电影中娜然的造型妩媚妖艳，还是有一定看点的。

Actors such as Fu Yiwei, Fan Bingbing, and Zhang Xinyu have all delivered perfect performances as Daji in the past. We wonder if Naran's version of Daji will bring us a different kind of surprise. Let's wait and see!

傅艺伟、范冰冰、张馨予等演员都完美演绎过妲己，不知道娜然版的妲己会不会给我们带来不一样的惊喜呢？让我们拭目以待吧！